
Tele2 AB 
Styrelsen                                                           2021-02-18 
  
  
Beträffande Tele2 AB-Årsstämma, extrastämma  
  
Med referens till tidigare kommunikation: 
  
   
Härmed framföres önskemål att ärende handlägges vid den stämma som inträffar först; oavsett om ordinarie eller extra stämma 
inträffar först. 
  
Härmed framföres önskemål att ärende behandlas på årsstämman enligt följande: 
  
  
I dagens samhälle framstår följande såsom varande aktuellt: 
  
Uppfyller bolagets totala ledning jämte övriga befattningshavare samtliga krav från samhället; såväl utifrån lagar och bestämmelser 
som utifrån etiska perspektiv? 
  
Särskilt sakförhållande torde vara tillämpligt för att klargöra rådande attityd samt praktisk handläggning utav bolagets handläggare 
och ledning. 
  
  
Härmed framföres behov av objektiv utredning beträffande bolagets handläggning. 
  
  
Undertecknad avser bidraga med relevant sakframställning. 
  
Med referens till tidigare kommunikation framföres: 
  
  
Aktieägaren Martin Green föreslår att det genomförs en utredning beträffande bolagets handläggning för att 
säkerställa att nuvarande medlemmar i styrelse och bolagsledning uppfyller de relevanta krav som lagar, andra 
regelverk och samhällets etiska värderingar ställer på personer i ledande ställning samt även om rådande attityd 
samt praktisk handläggning utav bolagets handläggare och ledning. 
  
För det fall att utredningen klargör att behov föreligger skall skyndsamma relevanta åtgärder vidtagas för att 
säkerställa kravens uppfyllanden. 
  
Redovisning av utredning och eventuella åtgärder bör ske snarast möjligt med hänsyn till art och omfattning till 
eventuella framkomna behov dock senast under årsstämman 2022. 
  
  
För det fall att önskemålet anses vara otydlig så emotses entydigt förtydligande därav med vändande post. 
  
Vänligen bekräfta emottagandet av denna e-post; gärna med vändande post. 
  
  
Med vänlig hälsning 
  
Martin Green 
 


